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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Önök tényleg azt hiszik, hogy jól csinálják?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közpiskolai felvételi vizsgák eredményeit február 9-én értékelte Maruzsa Zoltán. A köznevelésért 
felelős helyettes államtitkár hasonló számokról beszélt, mint a tavalyi és biztosan nem véletlenül 
hallgatta el azt a tényt, hogy magyarból 10 éve nem volt ilyen gyenge a felvételi átlag, még a 2012-
es mélypontot is sikerült alulmúlni.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön szerint mivel magyarázható ez a kiugróan gyenge teljesítmény?

A diákok visszajelzései alapján már a felvételi hétvégéjén sejteni lehetett, hogy nagyon nehézre 
sikerült a magyar feladatlap. Tudjuk, hogy a nehézség megítélése szubjektív, meg hogy egy gyenge 
feladatsor nem alkalmas a kellő szelektálásra, de ez a kirívóan alacsony átlag önmagáért beszél.

Én 20 éven keresztül tanítottam magyart (nyelvtan és irodalmat természetesen), tisztában vagyok 
azzal, hogy milyen 18 éves diákokat felkészíteni életük nagy eseményére, és nagyon is átérzem azt, 
hogy milyen lehet ugyanezt megtenni általános iskolás gyerekekkel és szeleburdi kiskamaszokkal.

Minden tiszteletem a gyerekeknek, szülőknek és a kollégáknak!

Tisztelt Képviselőtársak!

De ne hallgassuk már el azt a tényt, hogy a középiskolai felvételik eredménye évről évre egyre 
rosszabb. Nem hiszem, hogy a diákok, tanárok, szülők hozzáállása változott meg.

Nem gondolja Miniszter Úr, hogy végre Önöknek is el kellene kezdeniük dolgozni és nem csak 
visszafelé mutogatni.



Nem gondolja Miniszter Úr, hogy ha már van digitális tartalomfejlesztésért felelős 
kormánybiztosunk, Czunyiné Bertalan Judit, akkor már őt is számon kellene kérni, hogy mit csinál, 
vagy mit és miért nem csinál?

Miért nem hoznak már végre létre önálló oktatási minisztériumot egy hozzáértő, szakember 
miniszterrel (bár ezt lehetetlen lenne NERtársi alapon megtenni).

Ön, Tisztelt Miniszter Úr tényleg alkalmasnak tartja magát egy olyan gigatárca vezetésére, mint az 
EMMI?

A néppárti Jobbik évek óta követeli FELELŐS és ÖNÁLLÓ Oktatási Minisztérium létrehozását, 
mert azzal gondolom önök is egyetértenek, hogy aki az oktatásba fektet az a jövőt építi!

Várom válaszait!
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